
PROTOKÓŁ 
z XVIII sesji Rady Gminy Biała Podlaska odbytej w dniu 31 lipca 2020 roku 

w świetlicy wiejskiej w Sławacinku Starym  

 

Godzina rozpoczęcia: 1400                godzina zakończenia: 1600  

 

Obradom przewodniczył Dariusz Plażuk – Przewodniczący Rady Gminy. 

Protokolant: Maja Fila - pracownik Urzędu Gminy.  

Radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu.  

Osoby uczestniczące w sesji:  

1. Wiesław Panasiuk - Wójt Gminy 

2. Adam Olesiejuk – Zastępca Wójta Gminy  

3. Grażyna Majewska – Sekretarz Gminy 

4. Krzysztof Radzikowski – Skarbnik Gminy 

5. Konrad Gąsiorowski – Dyrektor biura ds. pozyskiwania funduszy i promocji gminy 

6. Agnieszka Borodijuk – Dyrektor GOK 

7. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 

8. Renata Krokos – Kierownik referatu podatków i opłat 

9. Arkadiusz Drąg – Kierownik referatu rolnego i ochrony środowiska 

10. Inga Kulicka – pracownik UG 

11. Aleksandra Czubla – pracownik GOPS 

12. Czesław Pikacz – zarządzanie kryzysowe 

13. Janusz Hodun – Prezes GZK Sp. z o.o. 

14. Stanisław Szewczyk – dyrektor SP w Sławacinku Starym 

15. Piotr Kociubiński - radca prawny  

16. Media lokalne 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie Przewodniczącego Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 

ds. Przeciwdziałania Przemocy za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2020 r. 



6. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 
7.1. wyrażenia zgody na bezpłatne nabycie nieruchomości  

7.2. przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska; 

7.3. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment miejscowości Sycyna; 

7.4. do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowość Sycyna dla nieruchomości 
położonych w miejscowości Sycyna, gmina Biała Podlaska; 

7.5. ustanowienia pomników przyrody; 

7.6. zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na rok 2020; 

7.7. zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zamknięcie obrad 

TREŚĆ PROTOKOŁU  

 Ad. 1 

Dariusz Plażuk – Przewodniczący Rady Gminy otworzył XVIII sesję Rady Gminy 
Biała Podlaska, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem oraz gości 
przybyłych na sesję. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w obradach 
bierze udział 13 radnych, co stanowi wymagane quorum. 

Ad. 2 

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy otrzymali w zaproszenie na XVIII sesję wraz 
z porządkiem obrad i projektami uchwał. Zapytał, czy do tak zaproponowanego porządku 
obrad ktoś chce wnieść uwagi lub propozycje.  

Do przedstawionego porządku obrad, Zastępca Wójta poprosił o wprowadzenie punktu 7.8 
podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej oraz ustalenia jej 
przebiegu na terenie gminy Biała Podlaska. Dodał, że droga ma charakter drogi wewnętrznej, 
a w tej chwili projektowana autostrada przecina ją na pół i GDDKiA nie będzie miała 
obowiązku zaprojektować wiaduktu i zjazdu na Husinkę, której grunty będą podzielone na pół 
i będzie utrudniony dojazd (przez Kijowiec lub Kaliłów). Dodał, że projekt uchwały nie 
znalazł się w porządku obrad dlatego, że dopiero 3 dni temu gmina dostała pozytywną opinię 



Zarządu Powiatu wymaganą do tego typu uchwał, stąd zasadne jest wprowadzenie jej do 
porządku obrad w tym trybie. 

Głos zabrał radny Sebastian Gałązka – zapytał dlaczego w porządku obrad nie ma informacji 
przewodniczącego rady gminy z działalności między sesjami oraz informacji wójta z 
wykonania uchwał, do czego zobowiązuje statut gminy. Poprosił o uzupełnienie. 

Wywiązała się krótka dyskusja na temat porządku obrad. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek o rozszerzenie porządku obrad 
o pkt 7.8.przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej oraz 
ustalenia jej przebiegu na terenie gminy Biała Podlaska: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 

 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w wniosek. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił i poddał pod głosowanie zmieniony porządek 
obrad: 
 
„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 

 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu 
w biurze rady oraz opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Białej 
Podlaskiej. Dodał, że nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski, w związku z czym zostaje on 
przyjęty w przedstawionym brzmieniu.  
 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej działalności między sesjami. Nawiązał do 
epidemii koronawirusa, zaznaczył, że urząd mimo pandemii pracuje normalnie, natomiast 
odwołano imprezy masowe. Poinformował o spotkaniu z wicepremierem Jackiem Sasinem, 
który przyznał dodatkowe środki na inwestycje w gminie w kwocie 1 mln 209 tys zł. 
Zaznaczył, że do zmian w budżecie nie można ich wprowadzić, ponieważ nie ma jeszcze 
stosownych rozporządzeń. Poinformował o bakterii w wodociągu w Worońcu i akcji 
dostarczania wody pitnej dla mieszkańców. Podziękował OSP Sławacinek Stary, która była 
odpowiedzialna za przeprowadzenie akcji. Następnie odniósł się do hejtu na portalu 



społecznościowym odnośnie segregacji śmieci i kolorowych worków. Wyjaśnił, że po 
kontroli wydano zalecenia co do wprowadzenia kolorowych worków zgodnie z zarządzeniem 
ministra. Omówił działanie urzędu, jego poszczególnych jednostek i referatów. Poinformował 
o planowanych ćwiczeniach wojskowych na terenie Styrzyńca i Jaźwin. Omówił imprezy 
organizowane z udziałem gminy, m.in. rajd rowerowy, poinformował o podpisaniu umowy na 
wymianę oświetlenia ulicznego z sodowego na ledowe oraz budowę 2 nowych linii 
oświetlenia w Styrzyńcu (12 słupów) i Michałówka – Janówka (15 słupów). Poinformował o 
subwencji na pomoce dydaktyczne dla szkół przy zerowym wkładzie własnym i inne 
mniejsze dotacje. Omówił wyniki przetargu na samochody strażackie dla OSP Swory i OSP  
Sławacinek Stary, gdzie gmina musi dołożyć 200 tys zgodnie z umową. Dodał, że po 
przetargu okazało się, że należy dołożyć więcej niż zawarto w umowie o 55 tys zł i 33 tys zł 
więcej na poszczególne samochody. Przedstawił zaawansowanie procedur odnośnie 
inwestycji gminnych, m.in. na budowę ulicy Lipowej w Czosnówce, budowę chodników i 
zjazdów Sławacinek – Styrzyniec, budowę kanalizacji deszczowej, budowę drogi do 
Styrzyńca ze Sławacinka oraz podpisanie umowy na budowę drogi w Sitniku. Omówił wyniki 
postępowań przetargowych. Następnie przeszedł do omówienia egzaminów na stopnie 
nauczycielskie. Omówił sukcesy Gminnego Ośrodka Kultury. Przedstawił działanie gminnej 
komisji ds. szacowania szkód rolniczych. Zaznaczył, że w pracy na co dzień kieruje się 
wykonywaniem uchwał Rady Gminy. Nawiązał do posiedzenia Komisji Budżetu i finansów, 
która zaopiniowała zmiany w budżecie. 

Głos zabrał prezes Gminnego Zakładu Komunalnego – Pan Janusz Hodun, który odniósł się 
co do wprowadzenia kolorowych worków na odpady. Wyjaśnił po raz kolejny jak powinna 
wyglądać segregacja odpadów, przypomniał, że w grudniu poprzedniego roku każdy 
mieszkaniec gminy dostał harmonogram odbioru odpadów z ulotką informującą jak odpady 
segregować, więc nie jest to jakaś nowość. Przekazał zebranym zestawienie kosztów jakie 
GZK ponosi w związku ze swoją działalnością. Odniósł się do zarzutów odnośnie 
niegospodarności GZK. 

Głos zabrał radny Mariusz Trzeciak, który zwrócił się o precyzyjne formułowanie 
komunikatów informacyjnych dla mieszkańców gminy. Zwrócił uwagę, że czasami 2 ekipy 
odbierają śmieci z jednej posesji.  

Pan Janusz Hodun wyjaśnił, że może się to wiązać z nieprawidłowym segregowaniem śmieci. 

Ad. 5 

Pani Aleksandra Czubla przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 
2020 r. Omówiła sprawy dotyczące przemocy w rodzinie, procedury zakładania „Niebieskich 
Kart” oraz działania pracowników socjalnych mające na celu pomoc poszkodowanym i 
powstrzymanie przemocy. 

Ad. 6 



Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że wpłynęła interpelacja radnego Stefana 
Śledzia odnośnie ogrodzenia cmentarza prawosławnego w Wólce Plebańskiej. 
Przewodniczący przedstawił zebranym pisma jakie wysłano w związku z wszczętym 
postępowaniem, dodał, że nie ma jeszcze odpowiedzi parafii prawosławnej w tej kwestii. 

Ad. 7.1 

Projekt uchwały przedstawił Arkadiusz Drąg – kierownik ref. Rolnego i Ochrony 
Środowiska. Poinformował, że właścicielka działek złożyła wniosek o bezpłatne przejęcie 
przez gminę działek, które służą mieszkańcom jako droga, zgodnie z planem 
zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że przejęcie tych działek przyczyni się do rozwoju 
osiedla. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/135/2020 w sprawie wyrażenia zgody na bezpłatne nabycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Grabanów: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.2 

Pan Arkadiusz Drąg poprosił o wprowadzenie autopoprawki w § 2 polegającej na 
dodaniu ust. 2, zgodnie z projektem jaki radni otrzymali bezpośrednio przed sesją. Pani Inga 
Kulicka omówiła zakres zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego dotyczący drogi w Sycynie, która nie jest użytkowana zgodnie z 
przeznaczeniem i należy pozbawić jej kategorii drogi publicznej. Zaznaczyła, że nie wpłynie 
to na zmianę obsługi komunikacyjnej. Omówiła również autopoprawkę wprowadzoną przez 
Wójta Gminy – wnioskowana zmiana dotyczy zmiany przeznaczenia gruntów w Styrzyńcu 
(około 9 ha stanowiące własność gminy Biała Podlaska) obejmujących ogródki działkowe z 
funkcji mieszkaniowej na funkcję mieszkaniowo-usługową, co umożliwi rozwój inwestycji na 
tym terenie. Dodała, że ostatnia zmiana dotyczy aktualizacji złóż kopalin na terenie gminy, 
która wynika z wymogów prawa geologicznego i górniczego. Zaznaczyła, że od ostatniej 
zmiany powstało 16 nowych kopalń, które nie są ujęte w studium. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/136/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.3 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Inga Kulicka. Zaznaczyła, że w obowiązującym 
planie tereny przeznaczone są pod obsługę turystyki, celem jest zmiana przeznaczenia 
nieruchomości na tereny przemysłowo – usługowe i zmiana w układzie komunikacyjnym oraz 
dostosowanie zapisów do obowiązującego Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/137/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
fragment miejscowości Sycyna: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.4 

Projekt uchwały przedstawiła Inga Kulicka. Zaznaczyła, że celem jest zmiana 
przeznaczenia nieruchomości przeznaczonych na drogi dojazdowe na tereny zabudowy 
zagrodowej. Dodała, że nowe przeznaczenie nieruchomości jest uzasadnione zgłoszonymi 
potrzebami właścicieli tych nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/138/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
fragment miejscowości Sycyna dla nieruchomości położonych w miejscowości Sycyna, 
gmina Biała Podlaska: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.5 

Projekt uchwały omówił Arkadiusz Drąg. Poinformował, że Nadleśnictwo Biała 
Podlaska złożyło wniosek o ustanowienie drzew pomnikami przyrody. Przedstawił zebranym 
propozycje Nadleśnictwa i lokalizację poszczególnych drzew. Dodał, że Komisja Rolna 
odbyła wizję w terenie i pozytywnie zaopiniowała wniosek Nadleśnictwa. Projekt uchwały 
uzyskał również pozytywną opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. 



Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/139/2020 w sprawie ustanowienia pomników przyrody: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.6 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Gminy – Pan Krzysztof Radzikowski. Przedstawił 
proponowane zmiany po stronie dochodów: 

- zmniejszenie planu dotacji o kwotę 1mln 615 tys zł w zw. z podpisaniem z Gminą Miejską 
porozumienia rozwiązującego i rezygnacją z realizacji przedsięwzięcia budowy ścieżki 
rowerowej spowodowanej budową autostrady, co w konsekwencji spowodowałoby 
niemożliwość utrzymania trwałości projektu; 

- wprowadzenie kwoty 265 tys zł na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne dla 
szkół zgodnie z pismem Ministra Finansów; 

- ujęcie dotacji w kwocie 36 tys 055 zł na realizację Powszechnego Spisu Rolnego; 

- zmiana zgodnie z decyzją Wojewody Lubelskiego na realizację ustawy „Za życiem” 

oraz po stronie wydatków: 

- zmniejszenie planu wydatków w zw. z podpisaniem porozumienia z miastem i rezygnacją z 
przedsięwzięcia budowy ścieżki rowerowej i przeniesienie kwoty 200 tys zł na projekty jako 
zadania własne; 

- zmniejszenie planu wydatków o 80 tys zł na projekt budowlany sieci wodociągowej w 
Wólce Plebańskiej 

- wprowadzenie zadań z funduszu sołeckiego w Ciciborze Dużym i Woskrzenicach Małych; 

- wprowadzenie zadań inwestycyjnych w Pojelcach – 60 tys zł na budowę i przebudowę 
drogi; 

- 300 tys zł na budowę drogi w Młyńcu; 

- 50 tys zł na projekt drogi w w Rakowiskach ul. Amelin i Ciciborze Dużym; 

- 15 tys  zł na projekt odwodnienia ul. Wspólnej w Rakowiskach; 

- wprowadzenie zadania pn. zakup i wdrożenie systemu informatycznego do automatycznego 
generowania wypisów i wyrysów oraz zaświadczeń z planów miejscowych – 24.600,00 zł; 



- wprowadzenie dotacji celowych dla OSP Sławacinek Stary – 254.998,00 zł i dla OSP Swory 
– 238.270,00 na zakup wozów strażackich – tu poprosił o wprowadzenie autopoprawki, 
zgodnie z tym co Wójt mówił o kwotach po przetargu. 

Omówił również plany wydatków na remonty szkół, świetlic wiejskich i inne zmiany 
wprowadzone na wniosek jednostek organizacyjnych nie powodujące zmiany budżetu, 
aczkolwiek są to przeniesienia pomiędzy działami. Poinformował również o zmianie 
planowanego deficytu, który wynosi 4 mln 346 tys 367 zł. 

Radny Marek Sawczuk zapytał czy droga w Młyńcu będzie budowana od podstaw. 

Radny Sebastian Gałązka zapytał o rozbieżność między otrzymanym projektem zmian 
budżetu, a wypowiedzią Skarbnika – chodzi o kwotę 1.700.000,00 zł z rezygnacji z budowy 
ścieżki rowerowej zawartej w projekcie i słów Skarbnika 1.615.000,00 zł i nie wie jaka kwota 
jest prawidłowa. 

Zapytał również Wójta o związek między oszczędnościami w związku z pandemią covid a 
dodatkowymi środkami przeznaczonymi na budowę boiska w Rakowiskach, mimo zapewnień 
radnego Plażuka o wybudowaniu boiska ze środków funduszu sołeckiego i pomocy 
mieszkańców Rakowisk. 

Skarbnik odniósł się do pytania pierwszego radnego Sebastiana Gałązki, wyjaśnił, że kwota 
1.615.000,00 zł to część unijna, a 85.000,00 zł to środki własne. 

Zastępca Wójta – Pan Adam Olesiejuk odpowiedział na pytanie radnego Marka Sawczuka, 
zaznaczył, że na budowę drogi w Młyńcu gmina ubiegała się o środki z FOGRu, ale nie 
uzyskała dofinansowania, dodał, że nawierzchnia ma być robiona od podstaw w systemie 
emulsji mieszanej z asfaltem i kruszywem i w dalszej perspektywie asfaltowy dywanik, 
dodał, że w Pojelcach droga będzie budowana takim samym systemem. 

Wójt Gminy – Pan Wiesław Panasiuk odpowiedział radnemu Gałązce, wytłumaczył działania 
urzędu w sytuacji kryzysowej, kiedy nie spływały opłaty z tytułu różnych podatków i wtedy 
zawieszono wydatkowanie np. funduszu sołeckiego, co trwało tylko 3 miesiące, na dzień 
dzisiejszy jest on realizowany we wszystkich miejscowościach. Oświetlenie uliczne to zwykła 
gospodarność, w okresie letnim o godz. 21 jest jeszcze widno, od września oświetlenie będzie 
działało do godz. 22. Odnośnie budowy boiska – cała suma była zebrana przez 
stowarzyszenie i funduszu sołeckiego, ale w przetargu wyszły wyższe kwoty, aby 
sfinansować zadanie trzeba było pomóc. Poprosił radę o wspacie. 

Radny Dariusz Plażuk zauważył, że dyr. Przedszkola zwróciła się o udostępnienie boiska dla 
dzieci z przedszkola, na co stowarzyszenie wyraziło zgodę i w godzinach zajęć lekcyjnych 
boisko będzie dostępne wyłącznie dla dzieci przedszkolnych. 

Radny Sebastian Gałązka zaprosił Wójta Gminy, aby przeszedł się drogą z Białej do 
Czosnówki o godz. 21:00.  



Radny Mariusz Trzeciak poprosił o zwrócenie w przyszłości uwagi na okręgi mniej 
dofinansowane, ponieważ tam też mieszkają ludzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/140/2020 w sprawie zmian budżetu Gminy Biała Podlaska na 2020 
r.: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.7 

Skarbnik Gminy wskazał, że zmiany wieloletniej prognozy finansowej są 
konsekwencją zmian w budżecie i w wpf również usunięte jest przedsięwzięcie realizowane z 
Gminą Miejską, o którym była mowa wcześniej. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/141/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7.8 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta – Pan Adam Olesiejuk. Po raz kolejny 
zaznaczył, że zgodnie z załącznikiem graficznym, jeśli droga zostanie przecięta na pół przez 
planowaną autostradę, to odetnie dostęp mieszkańców Husinki do swoich nieruchomości, 
którzy nie będą mieli dojazdu. Dlatego zasadne jest podjęcie uchwały, aby już na etapie 
planowania autostrady zaprojektować wiadukt. 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XVIII/142/2020 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej 
oraz ustalenia jej przebiegu na terenie gminy Biała Podlaska: 

„za”      13   słownie: trzynaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 8 



Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do zapytania radnego Sebastiana Gałązki 
odnośnie składnia sprawozdania z działalności międzysesyjnej przez Przewodniczącego. 
Zauważył, że do tej pory nie było w porządku obrad tego punktu ze względu na oszczędność 
czasu, ale jeśli radni sobie życzą, to taki punkt będzie ujęty w porządku obrad. 

Radny Stefan Śledź podziękował za przydzielenie środków na budowę drogi w Młyńcu. 

Radny Marcin Onisiewicz podziękował za budowę drogi do Jaźwin. 

Radny Sebastian Gałązka poprosił, aby terminy sesji były tak ustalane, aby nie zbiegały się z 
terminami sesji Rady Powiatu. 

Radny Mariusz Trzeciak poruszył kwestię budowy chodnika przy drodze powiatowej w 
Czosnówce, zapytał kiedy będzie obiecana deklaracja Wójta o partycypacji w kosztach. 

Wójt odrzekł, że ma porozumienie ze Starostą na budowę dróg powiatowych 50 do 50%, 
natomiast przy budowie chodnika 75% to koszty gminy. Dodał, że w tej kadencji zgodnie z 
deklaracją przedwyborczą ta inwestycja będzie zrealizowana. Poinformował, że są 
prowadzone rozmowy, ustalono, że to zadanie musi być najpierw ujęte w budżecie powiatu, a 
dopiero potem pójdzie dotacja z budżetu gminy. Dodał, że kwestia udziału w dotacji jest 
kwestią uzgodnień i negocjacji. 

Radny Mariusz Trzeciak poprosił o deklarację zgodnie z obietnicami przedwyborczymi co do 
budowy chodnika w bieżącej kadencji. 

Radna Agnieszka Sęczyk zauważyła, że problem budowy chodnika w Czosnówce jest sprawą 
priorytetową, ale poparcie dla Wójta w tym okręgu było niskie, natomiast mieszkańcy Sitnika 
głosowali inaczej. Dodała, że od początku jak jest radną zabiegała o budowę chodnika w 
Sitniku, zaznaczyła że nie neguje konieczności budowy chodnika gdzie indziej, bo chodzi tu o 
bezpieczeństwo mieszkańców. Poprosiła, aby nie dzielić dróg i ludzi na kategorie, poprosiła, 
by uwzględnić jej wniosek, ponieważ jest to droga mocno uczęszczana i jest tam szkoła. 

Wywiązała się dyskusja na temat współpracy z powiatem. 

Głos zabrał Radny Powiatu Pan Czesław Pikacz, wyjaśnił, że powiat ma 1100 km dróg, z 
czego ponad 200 km nieutwardzonych i to jest priorytetem dla powiatu, który najpierw chce 
wybudować drogi, a w następnej kolejności dopiero chodniki. Dodał, że w niektórych 
miejscowościach na terenie powiatu nie ma przejazdu i należy patrzeć na to ogólnie, nie tylko 
na miejscowości z naszej gminy. 

Radny Mariusz Trzeciak zauważył, że z drogi w Czosnówce korzystają nie tylko jej 
mieszkańcy. Zwrócił się też do radnej Agnieszki Sęczyk, zapewnił ją, że mieszkańcy 
Czosnówki zagłosują na Wójta, jak zrobi chodnik. 

 



Ad. 10 

Wobec braku dalszych uwag i wniosków oraz w związku z wyczerpaniem porządku 
posiedzenia Przewodniczący podziękował wszystkim za udział po czym zamknął XVIII sesję 
Rady Gminy Biała Podlaska VIII kadencji. 
 

Na tym protokół zakończono. 

............................................................... 
  (podpis protokolanta)  

 

Załączniki:  

1. Lista obecności.  
2. Podjęte uchwały.  
 
 
 
 
............................................................  
(podpis Przewodniczącego) 

 

 


